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Regionfullmäktige 

Svar på interpellation från Razvan 
Nichitelea, Centerpartiet –  Hur har det 
lokala styret förbättrat vården på länets 
akutsjukhus? 

I en interpellation från Razvan Nichitelea, Centerpartiet, ställs frågorna: 
• Planerar Samverkan för Region Jönköpings län att utvärdera införandet av 

lokala sjukhusledningar på länets tre akutsjukhus? I så fall, när? 
• Har de lokala ledningarna och den dagliga styrningen lett fram till en mer 

effektiv organisation och utgör de det stöd för medarbetarna som 
efterfrågas? 

• Har organisationen med lokala sjukhusledningar skapat ett ökat behov av 
möten och flera administrativa timmar för vårdpersonalen än det var tänkt?  

• På vilka sätt har de lokala sjukhusledningarna, som ansvarar för det 
dagliga arbetet på sjukhusen, lett till en effektivare organisation som utför 
bättre vård? 

Sammanfattning och svar  
Nämnden för Folkhälsa och sjukvård beslutade i januari 2022 att godkänna 
förslaget till lokala sjukhusledningar för alla tre sjukhus i länet. De lokala 
sjukhusledningarna startades upp under hösten 2022 utifrån uppdrag att identifiera 
och hantera sjukhusgemensamma frågor.  
 
En uppföljning av lokala sjukhusledningar planeras att genomföras under våren 
2024 under ledning av Hälso- och sjukvårdsdirektören.  
 
Inför beslut om införande av lokala sjukhusledningar genomfördes en riskanalys. 
Våren 2023 gjordes en uppföljning av riskanalysen. Arbetet med de åtgärder som 
framkom har fortsatt och kommer vara en del i den planerade uppföljningen. 
 
Vi ber att få återkomma med svaren på frågorna i denna interpellation tills efter att 
uppföljningen har skett.  
 
 
Martin Nedergaard-Hansen (VD) 
1:a vice ordförande i nämnd för 
folkhälsa och sjukvård 
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